
Místo: ředitelna ZŠ 

Čas: 17:00-18:30 

Komise pro školství, sport a tělovýchovu 

3. Zasedání dne 2. 11. 2023

Přítomni: dle prezenční listiny 

Složení komise: 

Předseda: 

Členové: 

Mgr. Petr Šimek 

Martin Javůrek, Ing. František Polák, Mgr. Petra Chlumská, Marek 
Mihulka, MUDr. Bc. Jelena Černíková, BcA. Adéla Rozehnalová, 

Mgr. Jana Šimáčková, Bc. Michal Starec 

Předseda komise Mgr. Petr Šimek v úvodu jednání seznámil některé členy komise 
s průběhem a výsledky schůzek, které proběhly v areálu základní školy v měsíci červnu a září, 
kdy se za přítomnosti starostky Slivence, ředitelky školy a zástupce Unie rodičů řešilo nové 
oplocení, stojany na koloběžky a žádost rodičů na vybudování chodníku pro žáky 1. a 2. tříd a 
družinu. 

1. Je téměř hotové nové oplocení kolem areálu školky a rovněž oplocení před novou 
modulovou školou, které nahradilo to rozpadlé (investice zřizovatele). Tomuto 
předcházela intenzivní příprava pozemku, kdy se především díky mimořádnému 
nasazení rodičů žáků vyřezala náletová zeleň a bylo možné zbudovat chodník z 
prostředků školy a Unie rodičů.

2. Bylo dohodnuto upevnění stojanů pro koloběžky v areálu školy na předem určená 
místa (u modulové školy a před historickou budovou školy)

3. Za historickou budovou školy bude ještě v tomto měsíci dle vyjádření zřizovatele 
provedeno odvodnění pozemku, a to umístěním odvodňovacího žlabu s odtokem do 
dešťové kanalizace, aby nedocházelo k vlhnutí budovy (investice zřizovatele cca 100 tis. 
Kč)

4. Komise byla upozorněna na bezpečnostní riziko v podobě výskytu nežádoucích osob v 
areálu ZŠ a MŠ, je třeba provést důkladnou kontrolu vnějšího oplocení a funkčnost 
uzavírání celého areálu, mělo by se zamykat ve 20 h (všechny vstupy).

5. Probíhá výběrové řízení na dodavatele stavby „Nástavba pavilonů ZŠ Slivenec". 
Zkontrolovat aktuálnost projektové dokumentace.

6. Mgr. Petra Chlumská zmínila potřebu 4 obecních bytů pro učitele.

Další schůzka se uskuteční dle potřeby 

Zapsal: Mgr . Petr Šime�L 


